
Knappskog FAU, møtereferat 26. 11. 2024 
Til stede: Sarah, Michele, André og Are. 

Referent: Lene 

Status 17. mai • Første møte er avholdt, og det var positivt. Engasjert 
gjeng, men uerfarne. Are holder i trådene her.

• Det finnes dokumenter fra noen år tilbake med info. 
• Plan om å få 6.- og 7. klasse- elever til å bidra til 

gjennomføringen. 

Revisjonsmøte angående 
17. mai-organiseringen

• Det er behov for å gjøre en endring da dugnadsånden 
synes å ha forvitret noe. Vi trenger et nytt rammeverk. 

• Legger opp til at kasserer er med i alle møtene i 17. 
maikomiteen. 

• Revisjonsmøte for idemyldring for 17. maifeiring på 
skolen er satt til: 3. desember klokken 19.30. 

Info fra rektor • Gjennomføring av elevundersøkelse, men ikke for 
foresatte

• Allrommet er utlånt 12.03, 19.03, 26.03, 02.04.

Pepperkakedeig • FAU kjøper inn deig – 42 bokser. Are kjøper. 

Lystenning og utdeling av 
pepperkaker og 
klementiner i regi av FAU

• Lystenning søndag kveld i regi av Sarah og André. 
• Pepperkakeutdeling. Møtes mandag 2.12 klokken 

08.15. Utdeling fra ca. 08.30-08.45. 3-4 fra FAU stiller 
(Lene, Sarah, Michele, André) 

• Michelle ordner pepperkaker og nye lys. Hører med 
Kari Anne på Europris. Til 240 elever. 

• Are kjøper inn klementiner, ca. 100.

Initiativ fra elevene: 
Julepynting-konkurranse

• FAU kan ordne gevinst, avgjøres 12. desember. 
Premien blir et brettspill som passer det trinnet som 
vinner. Are kjøper inn spillet når vinneren er kåret. 

Uteområdet • Grusen kommer til våren, Tommy Fauske i Sotra Link 
sier det skal ordne det. Dugnad til våren.

• André og Sarah må ha et møte med Robert som skal 
fortelle om BMX-banen. 

• Basketballbanen: Det har kommet et pristilbud (Are). 
Fikse platen m.m. 23000; Innvending mot prisen, og 
FAU tenker at dette kan ordnes selv. 

• Få kontakt med VGS. Angående uteområdet. Sarah 
tar kontakt over nyttår. 

• Sarah kontakter Frank Steinsland i FMC om råd 
angående uteområdet (fra tips fra Michele). 

Parkeringssak er meldt inn • Handler om ansatte som parkerer på 
parkeringsplassen ved busstoppet, og ikke oppe bak 
skolen. FAU/Sarah tar dette videre. En gjenganger. 

Skolefrukt • Er vedtatt, men saken har stått stille. Are følger opp. 



 

Fra SU-møtet • Trafikkopplæringsdag i regi av Sykkelkids for 4. trinn. 
André har vært i dialog med rektor og skal søke om å 
få dette opplegget til skolen. 

• Stafett for livet gjennomføres 31. mai. Kommer tilbake 
til dette, rektor har noen ønsker av FAU her.

• Uromelding knyttet til uønsket aktivitet på skolens 
område på kvelder og i helger. Det har blant annet blitt 
funnet brukerutstyr og det er gjort hærverk. FAU stiller 
seg positiv til at skolen har sendt ut info, og ønsker 
engasjere seg videre. 

• Elevrådet delte sine favoritter fra 17. mai, hvilke 
aktiviteter de likte og ville videreføre. Dette tas videre 
til komiteen. 


